Date: 12/05/2025

To: MS/ Boursa Kuwait Securities Company

Greetings...

Subject: Results of WARBA Insurance and Re Insurance Company BOD Meeting (WINSRE)

With reference to the above subject, and WARBA Insurance and Reinsurance Company's commitment to the principles of disclosure and transparency and complying with Capital Markets Authority rules and regulations regarding the disclosure of essential information, we inform you that the Board of Directors of WARBA Insurance and Reinsurance Company has conducted its 3rd Board meeting of the year, on Monday dated 12/05/2025, at 01:00 pm, and the following has been Done:

- 1- Interim financial statements have been discussed and approved by the BOD for the first fiscal quarter ending on 31/03/2025.
- 2- In mesalliance topic a letter of intent for full acquisition of unquoted equities owned by WARBA Insurance and Re Insurance company received from (indirect) related party presented to the board of directors, and the BOD initially approved to replay back with the initial approval, and decided to appoint an Independent licensed (by CMA) Asset valuator to recommend the fair value per share and present the full details of the deal to the Risk and Compliance Committee for their recommendation to the Board of Directors as per the regulatory requirements.

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

تحية طيبة وبعد...

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين (وربة ت إ)

بالإشارة إلمـ المـوضوع أعلاه، وإلتزاماً من شـركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادئ الإفصاح و الشفافية، وتنفيذاً لتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نحيطكم علما بأنه قد تم عقد إجتماع مجلس إدارة شـركة وربة للتأمين وإعادة التأمين يوم الاثنين الموافق مجلس إدارة شركة وابة للتأمين وإعادة التأمين يوم الاثنين الموافق وقد تم مايلي:

- مناقشة وإعتماد البيانات المالية المرحلية للربع المالي الاول و المنتهي في 2025/03/31.
- 2- في بند مايستجد من أعمال تم عرض كتاب إبداء الرغبة المستلم من طرف ذو صلة (غير مباشر) علم مجلس الإدارة و الخاص بإبداء الرغبة بشراء كامل حصة شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين في أحد الأصول الغير مدرجة المملوكة للشركة ووافق مجلس الإدارة مبدئيا علم الرد علم الكتاب بالموافقة المبدئية وتعيين مقوم أصول معتمد من هيئة أسواق المال لتحديد السعر العادل للسهم وعرض الصفقة علم لجنة المخاطر والإلتزام للتوصية ومن ثم عرض الصفقة علم المجلس لإتخاذ القرار وفقا لموافقة الجهات الرقابية.

Thank you for your kind cooperation.

Best Regards, Accept the highest consideration and respect,

Suzan Abdulrahman

Chief Risk Officer

Attachments: • Appendix (10) Disclosure of Material Information Form.

2 W WARBA INSURANCE & REINSURANCE س للتــــاميــن ليتملية التأمين ЛQ

سوزان عبد الرحمن

مع وافر التحيات،،،

الرئيس التنفيذيء لشئون المخاطر

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

وتفضلوا يقبول فائق التقدير والإحترام،،،

<u>المرفقات:</u> • ملحق رقم (10) نموذج الإقصاح عن معلومة جو



شركة وربة للتأمير وإعادة التأمير - WARBA Insurance and Reinsurance Company مأس المال المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000

راسي الملح به دريت الملح به دريت الملح به دريت (معرف الملح به دريت) الملح مع المريح المالية المالية المالية ال شركة مساهمة كويتية عامة (ش_.م.لــُــع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين – ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

WARBA Tower – Ahmed Al Jaber St. – Sharq – P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait – C.R. 24982 يسجل تجاري Tel.: 1808181 – Fax: 22451974 – warba@warbaonline.com – www.warba.insure



Appendix (10)

Disclosure of Material Information Form

Date	Name of the Listed Company		
12/05/2025	WINSRE		

Material Information

With reference to the above subject, and WARBA Insurance and Reinsurance Company's commitment to the principles of disclosure and transparency and complying with Capital Markets Authority rules and regulations regarding the disclosure of essential information, we inform you that the Board of Directors of WARBA Insurance and Reinsurance Company has conducted its 3rd Board meeting of the year, on Monday dated 12/05/2025, at 01:00 pm, and the following has been Done:

1- Interim financial statements have been discussed and approved by the BOD for the first fiscal quarter ending on 31/03/2025.

2- In mesalliance topic a letter of intent for full acquisition of unquoted equities owned by WARBA Insurance and Re Insurance company received from (indirect) related party presented to the board of directors, and the BOD initially approved to replay back with the initial approval, and decided to appoint an Independent licensed (by CMA) Asset valuator to recommend the fair value per share and present the full details of the deal to the Risk and Compliance Committee for their recommendation to the Board of Directors as per the regulatory requirements.

Significant Effect of the material information on the financial position of the company

None.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts. If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
وربةت	12/05/2025

المعلومة الجوهرية

بالإشارة إلمـ الموضوع أعلاه، وإلتزاماً من شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين بمبادمعُ الإفصاح و الشفافية، وتنفيذاً لتعليمات هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نحيطكم علما بأنه قد تم عقد إجتماع مجلس إدارة شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين يوم الاثنين الموافق مجلس إدارة شركة والله لعام 2025، في تمام الساعة الواحدة ظهراً، وقد تم مايلمي:

1- مناقشة وإعتماد البيانات المالية المرحلية للربع المالي الاول و المنتهب في 2025/03/31.

2- في بند مايستجد من أعمال تم عرض كتاب إبداء الرغبة المستلم من طرف ذو صلة (غير مباشر) علم مجلس الإدارة و الخاص بإبداء الرغبة بشراء كامل حصة شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين في أحد الأصول الغير مدرجة المملوكة للشركة ووافق مجلس الإدارة مبدئيا علم الرد علم الكتاب بالموافقة المبدئية وتعيين مقوم أصول معتمد من هيئة أسواق المال لتحديد السعر العادل للسهم وعرض الصفقة علم لجنة المخاطر والإلتزام للتوصية ومن ثم عرض الصفقة علم المجلس لإتخاذ القرار وفقا لموافقة الجهات الرقابية.

أثر المعلومة الجوهرية علمء المركز المالمي للشركة

لايوجد

يتم نكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجو هرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصيها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



WARBA Insurance and Reinsurance Company - شركة وربة للتأمير وإعادة التأمير - WARBA Insurance and Reinsurance Company مأسي المالي المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش_.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين – ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) – Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

wARBA Tower – Ahmed Al Jaber St. – Sharq – P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait – C.R. 24982 يسجلي تجارعي Tel.: 1808181 – Fax: 22451974 – warba@warbaonline.com – www.warba.insure



يتحمل من أصدر هذا الإقصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدني مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الألكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

The person who issued this disclosure bears full responsibility for the correctness, accuracy and completeness of the information contained therein, and acknowledges that he has exercised the care of a careful person to avoid any misleading, erroneous or incomplete information, without any liability on the part of the Capital Markets Authority and Boursa Kuwait regarding the contents of this disclosure, and in a manner that excludes them from being responsible for any damages that may be caused to any person as a result of publishing this disclosure or allowing it to be published through their electronic systems or website, or as a result of using Such disclosure in any other way

Suzan Abdulrahman

Chief Risk Officer

سوزان عبد الرحمن

الرئيس التنفيذي لشئون المخاطر

WARBA INSURANCE & المعادية التأمين 10

2 1/2



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين . WARBA Insurance and Reinsurance Company - مشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين .

رأسي المالي المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش_.م.لـــُـ.ع) خاضعة لأحكام القانون_ رقم (125) لسنة 2019 فِي شأَن تنظيم التأمين – ترخيصي تأمين رقم (4) Insurance Licensing No. (4) – Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

wARBA Tower – Ahmed Al Jaber St. – Sharq – P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait – C.R. 24982 تسجلي تجاري Tel.: 1808181 – Fax: 22451974 – warba@warbaonline.com – www.warba.insure



Financial Results Form Kuwaiti Com	pany (KWD)	نموذج نتائج البيانات المالية الشركات الكوبِنية (د.ك.)		
First Quarter Results Ended on	2025-03-31	اخترمن القائمة		
Company Name		أسم الشركة		
WARBA Insurance & Reinsurance Company (K.S.C.P)		شركة وربة للتأمين و اعادة التامين (ش.م.ك.ع)		
Board of Directors Meeting Date		تاريخ اجتماع مجلس الإدارة		
	2025-05-12			
Required Documents		لستندات الواجب إرفاقها بالنموذج		
Approved financial statements		🗵 نسخة من البيانات المالية المعتمدة		
Approved auditor's report		ا نسخة من تقرير مراقب الحسابات المعتمد		

	اخترمن القائمة	اخترمن القائمة	التغيير (%)
البيان Statement	Three Month Current Period	Three Month Comparat Period	Change (%)
	2025-03-31	2024-03-31	
صافي الربح (الخسارة) الخاص بمساهمي الشركة الأم Net Profit (Loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company	2,071,737	2,497,981	-17.064%
ربحية (خسارة) السهم الأساسية والمخففة Basic & Diluted Earnings per Share	8.51	10.50	-18.952%
الموجودات المتداولة Current Assets	41,299,928	39,631,285	4.210%
إجمالي الموجودات Total Assets	114,769,991	97,866,045	17.273%
المطلوبات المتداولة Current Liabilities	44,344,485	46,134,474	-3.880%
إجمالي المطلوبات Total Liabilities	66,443,196	57,960,034	14.636%
إجمالي حقوق الملكية الخاصة بمساهمي الشركة الأم Total Equity attributable to the owners of the Parent Company	48,311,291	39,938,547	20.964%
إجمالي الإيرادات التشغيلية Total Operating Revenue	1,102,548	1,525,592	-27.730%
صافي الربح (الخسارة) التشغيلية Net Operating Profit (Loss)	949,339	1,426,934	-33.470%
الخسائر المتراكمة / رأس المال المدفوع Accumulated Loss / Paid-Up Share Capital	لا يوجد خسائر متراكمة	لا يوجد خسائر متراكمة	_

شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس المالي المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000 شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانوني رقمر (125) لسنة 2019 في شأت تنظيم التأميني – ترخيصي تأميني رقمر (4)

Financial Results Form (Kuwaiti a to Popany (K/MD) ing Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 ه في المال المنظر المنظ

WARBA Tower – Ahmed Al Jaber St. – Sharq – P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait – C.R. 24982 يسجل_ تجاري_ Tel.: 1808181 – Fax: 22451974 – warba@warbaonline.com – www.warba.insure





	اخترمن القائمة	اخترمن القائمة	التغيير (%)
البیان Statement	First Quarter Current Period	First Quarter Comparative Period	Change (%)
	2025-03-31	2024-03-31	
صافي الربح (الخسارة) الخاص بمساهمي الشركة الأم			
Net Profit (Loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
ربحية (خسارة) السهم الأساسية والمخففة Basic & Diluted Earnings per Share	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
إجمالي الإيرادات التشغيلية			
Total Operating Revenue	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
صافي الربح (الخسارة) التشغيلية			. t
Net Operating Profit (Loss)	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق

• Not Applicable for first Quarter

• لا ينطبق على الربع الأول

(1)

Increase/Decrease in Net Profit (Loss) is due to	. سِبِبِ ارتفاع/انخفاض صافي الربح (الخسارة)
Decrease in investment income by KD 71K. Decrease in Net insurance financial results by KD 478K. Increase in Unallocated general and administrative expenses by KD 25K.	انخفاض في إيرادات الاستثمار بمبلغ 71 ألف ديناركويتي. انخفاض في صافي نتائج التأمين بمبلغ 478 ألف ديناركويتي. زيادة في المصروفات العمومية والإدارية غير المخصصة بمبلغ 25 ألف ديناركويتي.
Total Revenue realized from dealing with related parties (value, KWD)	بلغ إجمالي الإيرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة (المبلغ، د.ك.)
KWD 949,304	949,304 دينارکوپتي
Total Expenditures incurred from dealing with related parties (value, KWD)	بلغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة (المبلغ. د.ك.)
KWD 300,707	300,707 دينار كويتي

شركة ورية للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company

رأس_ المال_ المصرح به د.ك. Authorized Capital K.D. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4) Financial Cesultsi Forto. Kiwatiki Companys(Ki)4/D) Ling Company Registered 2n Accordance with Law No. (125) for 2019 هوته الموقعة المولاية المول





orporate Actions			(عيسي	استحقاقات الأسهم (الإجراءات المؤ
النسبة		القيمة		
لا ينطبق		لاينطبق	توزيعات نقدية Cash Dividends	
لا ينطبق		لا ينطبق	توزيعات أسهم منحة Bonus Share	
لا ينطبق	لا ينطبق			توزیعات أخری Other Dividend
لا ينطبق	لا ينطبق			عدم توزیع أرباح No Dividends
لا ينطبق	لا يتطبق	علاوة الإصدار	لا ينطبق	زيادة رأس المال
		Issue Premium	0	Capital Increase
لا ينطبق		لا ينطبق	تخفیض رأس المال Capital Decrease	

The Company's comments in case the auditor has concerns or a qualified opinion	تعقيب الشركة في حال قيام مر اقب الحسابات بإبداء ملاحظات أو تحفظات

ختم الشركة	التوقيع	المسمى الوظيفي	الاسم	
Company Seal	Signature	Title	Name	
WARBA SEVERATE &	rul	رئيس مجلس الإدارة	أنور جواد بوخم <i>سين</i>	
Attach a copy of the financial statemen	ts approved by the Board of	- [] - 1 2 1.510 [ب الفاق نسخة البيانات الالية المتمدة من م	

Attach a copy of the financial statements approved by the Board of Directors and the approved auditor's report

يجب ارفاق نسخة البيانات المالية المعتمدة من مجلس الإدارة وتقرير مر اقب الحسابات المعتمد



5. K

شركة وربة للتأمير_ وإعادة التأمير_ - WARBA insurance and Reinsurance Company

رأسي المالي المصرح به د.ك، Authorized Capital K.D. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع) خاضعة لأحكام القانون رقمر (125) لسنة 2019 في شأت تنظيم التأمين – ترخيص تأمين رقم (4)

Financialc Results in for no. (4) waitiv Company Registered 3n Accordance with Law No. (125) for 2019. Begaget house and the Bether and the Begaget house and the Begaget house



إرنست ويونغ العيبان والعصيمي وشركاهم مرب. 74 برج الشايع - الطابق 16 و 17 شارع السور - المرقاب الصفاة 13001 - دولة الكويت

هاتف: 2245 2880 / 2295 5000 +965 فاکس: 965 2245 6419 kuwait@kw.ey.com ey.com

> تقرير حول مراجعة المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة إلى حضرات السادة أعضاء مجلس الإدارة شركة ورية للتأمين وإعادة التأمين ش.م.ك.ع.

مقدمة

لقد راجعنا بيان المركز المالي المرحلي المكثف المجمع المرفق لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين ش.م.ك.ع. ("الشركة الأم") وشركتها التابعة (يشار اليهما معاً بـ"المجموعة") كما في 31 مارس 2025، ويبانات الأرباح أو الخسائر والدخل الشامل والتغيرات في حقوق الملكية والتدفقات النقدية المرحلية المكثفة المجمعة المتعلقة به لفترة الثلاثة أشهر المنتهية بذلك التاريخ. إن إدارة الشركة الأم هي المسؤولة عن إعداد هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة وعرضها وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي 34: التقرير المالي المرحلي. إن مسؤوليتنا هي التعبير عن نتيجة مراجعتنا لهذه المعلومات المالية المرحلية المرحلية المراحي. إن

نطاق المراجعة

لقد قمنا بمراجعتنا وفقاً للمعيار الدولي 2410 "مراجعة المعلومات المالية المرحلية المنفذة من قبل مراقب الحسابات المستقل للمنشأة" المتعلق بمهام المراجعة. تتمثّل مراجعة المعلومات المالية المرحلية في توجيه الاستفسارات بصفة رئيسية إلى الموظفين المسؤولين عن الأمور المالية والمحاسبية وتطبيق الإجراءات التحليلية والإجراءات الأخرى للمراجعة. إن نطاق المراجعة أقل بشكل كبير من نطاق التدقيق الذي يتم وفقاً لمعايير التدقيق الدولية وعليه، فإنه لا يمكننا الحصول على تأكيد بأننا على علم بكافة الأمور الهامة التي يمكن تحديدها في التدقيق. وبالتالي فإننا لا نبدي رأياً يتعلق بالتدقيق.

النتيجة

استنادا إلى مراجعتنا، فإنه لم يرد إلى علمنا ما يستوجب الاعتقاد بأن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة المرفقة لم يتم إعدادها، من جميع النواحي المادية، وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي 34.

تقرير حول المتطلبات القانونية والرقابية الأخرى

إضافة إلى ذلك، واستناداً إلى مراجعتنا، فإن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة متفقة مع ما هو وارد في الدفاتر المحاسبية للشركة الأم. ونبين أيضاً أنه حسبما وصل إليه علمنا واعتقادنا لم يرد إلى علمنا وجود أية مخالفات لقانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 والتعديلات اللاحقة له ولائحته التنفيذية والتعديلات اللاحقة لها، أو لعقد التاسيس وللنظام الأساسي للشركة الأم والتعديلات اللاحقة لهما، خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2025 على وجه قد يكون له تأثيراً مادياً على نشاط الشركة الأم أو مركزها المالي.

نبين أيضاً أنه خلال مراجعتنا، وحسبما وصل إليه علمنا واعتقادنا، لم يرد إلى علمنا وجود أية مخالفات لأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما، خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2025 على وجه قد يكون له تأثيراً مادياً على نشاط الشركة الأم أو مركزها المالي.

بدر عادل العبدالجادر سجل مراقبي الحسابات رقم 207 فنة أ إرنست ويونغ العيبان والعصيمي وشركاهم

12 مايو 2025 الكويت

شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين ش.م.ك.ع. وشركتها التابعة

بيان المركز المالي المرحلي المكثف المجمع (غير مدقق) كما في 31 مارس 2025

	(مدققة)			
31 مارس	31 ىيسمبر	31 nJun 31		
2024	2024	2025	ايضاحات	
ىينار كويتي	دينار كويتي	دينار كويتي		
				الموجودات
5,365,379	5,958,187	6,214,162	7	النقد والنقد المعادل
7,464,05 1	10,592,237	10,200,000	6	ودائع محددة الأجل
2,289,291	1,055,485	2,540,756		موجودات أخرى
24,512,564	18,539,292	22,345,010	3	موجودات عقود إعادة التأمين
				موجودات مالية مدرجة بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو
20,068,757	27,463,542	29,986,197		الخسائر
				موجودات مالية مدرجة بالقيمة العادلة من خلال الإير ادات
27,216,949	29,915,735	32,868,233		الشاملة الأخرى
3,745,302	3,827,378	3,920,768		استثمار في شركة زميلة
7,203,752	6,751,549	6,694,865		ممتلكات ومعدات
97,866,045	104,103,405	114,769,991		إجمللي الموجودات
	<u></u>			4.4 Ý
				المطلوبات وحقوق الملكية
				المطلوبات
41,827,147	36,675,698	40,729,970	3	مطلوبات عقود تأمين
4,000,000	4,000,000	4,000,000		قروض محددة الأجل
12,132,887	20,135,781	21,713,226		مطلوبات أخرى
57,960,034	60,811,479	66,443,196		إجمالي المطلوبات
				حقوق الملكية
25,000,000	25,000,000	25,000,000		سوی اسب رأس المال
4,552,539	5,145,049	5,145,049		احتياطي إجباري
132,367	132,367	132,367		احتياطي عام
(1,216,198)	(686,385)	(686,385)	8	أسهم خزينة
212,222	218,607	218,607		احتياطي أسهم خزينة
4,536,306	7,071,156	10,022,800		احتياطي القيمة العادلة
6,721,311	6,407,116	8,478,853		ارباح مرحلة
39,938,547	43,287,910	49 211 201		AN JE AN INT I THAT A HAR T
(32,536)	45,287,910 4,016	48,311,291		حقوق الملكية الخاصة بمساهمي الشركة الأم
(32,330)		15,504		الحصص غير المسيطرة
39,906,011	43,291,926	48,326,795		إجمالي حقوق الملكية
97,866,045	104,103,405	114,769,991		مجموع المطلوبات وحقوق الملكية

أنور جواد بوخمسين رئيس مجلس الإدارة

الشيخ / محمد جراح صباح الصباح نائب رئيس مجلس الإدارة

إن الإيضاحات المرفقة من 1 إلى 13 تشكل جزءاً من هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.



Ernst & Young Al Aiban, Al Osaimi & Partners P.O. Box 74 Burj Alshaya, 16th & 17th Floor Al Soor Street, Mirqab Safat 13001, State of Kuwait Tel: +965 2295 5000 Fax: +965 2245 6419 kuwait@kw.ey.com https://www.ey.com

REPORT ON REVIEW OF INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED FINANCIAL INFORMATION TO THE BOARD OF DIRECTORS OF WARBA INSURANCE AND REINSURANCE COMPANY K.S.C.P.

Introduction

We have reviewed the accompanying interim condensed consolidated statement of financial position of Warba Insurance and Reinsurance Company K.S.C.P. (the "Parent Company") and its subsidiary (collectively "the Group") as at 31 March 2025, and the related interim condensed consolidated statement of profit or loss, interim condensed consolidated statement of comprehensive income, interim condensed consolidated statement of comprehensive income, interim condensed consolidated statement of cash flows for the three-month period then ended. The management of the Parent Company is responsible for the preparation and presentation of this interim condensed consolidated financial information in accordance with International Accounting Standard 34: *Interim Financial Reporting* ("IAS 34"). Our responsibility is to express a conclusion on this interim condensed consolidated financial information based on our review.

Scope of Review

We conducted our review in accordance with International Standard on Review Engagements 2410, *"Review of Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity"*. A review of interim financial information consists of making inquiries, primarily of persons responsible for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards on Auditing and consequently does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion.

Conclusion

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material respects, in accordance with IAS 34.

Report on Other Legal and Regulatory Requirements

Furthermore, based on our review, the interim condensed consolidated financial information is in agreement with the books of account of the Parent Company. We further report that, to the best of our knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the Companies Law No. 1 of 2016, as amended, and its executive regulations, as amended, nor of the Parent Company's Memorandum of Incorporation and Articles of Association, as amended, during the three-months period ended 31 March 2025 that might have had a material effect on the business of the Parent Company or on its financial position.

We further report that, during the course of our review, to the best of our knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the provisions of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of Capital Markets Authority ("CMA") and organisation of security activity and its executive regulations, as amended, during the three-months period ended 31 March 2025 that might have had a material effect on the business of the Parent Company or on its financial position.

BADER A. AL-ABDULJADER LICENCE NO. 207 A EY AL AIBAN, AL OSAIMI & PARTNERS

12 May 2025 Kuwait

INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED STATEMENT OF FINANCIAL POSITION (UNAUDITED)

As at 31 March 2025

	Notes	31 March 2025 KD	(Audited) 31 December 2024 KD	31 March 2024 KD
ASSETS	_			
Cash and cash equivalents	7	6,214,162	5,958,187	5,365,379
Term deposits	6	10,200,000	10,592,237	7,464,051
Other assets	-	2,540,756	1,055,485	2,289,291
Reinsurance contract assets	3	22,345,010	18,539,292	24,512,564
Financial assets at fair value through profit or loss		29,986,197	27,463,542	20,068,757
Financial assets at fair value through other comprehensive			00 01 5 50 5	0-014040
income		32,868,233	29,915,735	27,216,949
Investment in associate		3,920,768	3,827,378	3,745,302
Property and equipment		6,694,865	6,751,549	7,203,752
TOTAL ASSETS		114,769,991	104,103,405	97,866,045
LIABILITIES AND EQUITY LIABILITIES				
Insurance contract liabilities	3	40,729,970	36,675,698	41,827,147
Term loans		4,000,000	4,000,000	4,000,000
Other liabilities		21,713,226	20,135,781	12,132,887
Total liabilities		66,443,196	60,811,479	57,960,034
Equity				
Share capital		25,000,000	25,000,000	25,000,000
Statutory reserve		5,145,049	5,145,049	4,552,539
General reserve		132,367	132,367	132,367
Treasury shares	8	(686,385)	(686,385)	(1,216,198)
Treasury shares reserve		218,607	218,607	212,222
Fair value reserve		10,022,800	7,071,156	4,536,306
Retained earnings		8,478,853	6,407,116	6,721,311
Equity attributable to the equity holders of the Parent				
Сотралу		48,311,291	43,287,910	39,938,547
Non-controlling interests		15,504	4,016	(32,536)
Total equity		48,326,795	43,291,926	39,906.011
TOTAL LIABILITIES AND EQUITY		114,769,991	104,103,405	97,866,045
			Canada and a second sec	A DESCRIPTION OF A DESC

Anwar Jawad Bu-Khams en Speikh / Mohammed Jarrah Sabah Al-Sabah INSURANCE S Vice Chairman Chairman ŊŊ

The attached notes 1 to 13 form part of this interim condensed consolidated financial information.